
Högås Ridklubb   PROTOKOLL fört vid årsmöte med Högås 

Uddevalla Ridklubb måndagen den 6 maj 2024 på 

Högås Ridklubbs Ridbana..  
 

Närvarande: Marie af Geijerstam, Helen Andersson, Lena Karlsson,  Malin Johansson, Angelica      

Cederberg, Annelie Hilvarsson o Nisse Olsson      

               

§   1.  Marie af Geijerstam förklarade mötet öppnat samt hälsade de närvarande välkomna. 

§   2.  Till ordförande för mötet valdes Malin Johansson. 

§   3.  Till sekreterare valdes Marie af Geijerstam. 

§   4.  Mötet beslutade att upprättande av röstlängd kunde anstå till dess det blev aktuellt med       

rösträkning. 

§   5.  Att jämte ordföranden justera protokollet och eventuellt räkna röster valdes Helen Andersson 

och Lena Karlsson. 

§   6.  Malin Johansson föredrog dagordningen vilken godkändes. 

§   7.  Mötet konstaterade att detsamma blivit utlyst i laga ordning. 

§   8.  Marie af Geijerstam föredrog verksamhets- och förvaltningsberättelsen. Mötet beslutade att 

dessa kunde läggas till handlingarna, samt fastställde balansräkningen. 

§   9.  Lena Karlsson föredrog revisorernas berättelse. 

§ 10.  Mötet beslutade meddela ansvarsfrihet för styrelsen. 

§ 11.  Mötet beslutade att antalet styrelseledamöter skall vara sju och suppleanter två . 

§ 12.  Omval på ledamöterna Lena Karlsson, Sara af Geijerstam och Malin Johansson, nyval på Nisse 

Olsson. Omval på suppleanterna Alice Johansson och Emelie af Geijerstam. 

§ 13.  Beträffande sektionerna beslutades att behålla dem i dess befintliga skick förutom 

bankommittén där nyval sker på Nisse Olsson, Helen Andersson, Malin Johansson och Angelica 

Cederberg. 

§ 14.  På posterna som sammankallande i ungdomssektionen , jämte personlig suppleant beslutade 

mötet att tills vidare lämnas vakanta. 

§ 15.  Som revisorer omvaldes Johan af Geijerstam och Agneta Carrwik, som revisorsuppleanter 

omvaldes Riber Olsson och Lars Hellberg 

§ 16.  Till valberedningen valdes Mary-Ann Flodman som sammankallande och Britt Halleröd. Mötet 

fastställde två ledamöter till valberedningen. 

§ 17.  Årsavgiften för 2025 fastställdes till 175 kronor. Därtill tillkommer 325 kr i anläggningsavgift 

för aktiv medlem och 125 kr för medryttare. 

 

 

 



§ 18.  Övriga ärenden:  

*Konstateras att dörren på Kusvagnen skulle behöva lite översyn.  

*Önskemål om någon form av kärra att köra hindren på 

*Förtydliga på hemsidan att årsavgift samt anläggningsavgift gäller för kalenderår 

*Bankommittén sammankallar till Vårstädningsdag på ridbanan med översyn av hinderpark mm 

*Förslag framkom om att kunna anordna hopphelger så att hindren kan stå kvar i några dagar för att 

kunna träna vid flera tillfällen 

§ 19.  Malin Johansson förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

Marie af Geijerstam,  Malin Johansson  Helen Andersson,  Lena Karlsson 


